
Zápis č. 7 ze zasedání zastupitelstva obce Věžnice konaného dne 11.5.2023 

Bod 1 – Zahájení schůze 

Jednání zastupitelstva obce Věžnice bylo svoláno v souladu s §91 odst.1 zákona č. 128/2000 

Sb., o obcích a zahájeno starostou Davidem Drahošem.  

Přítomno je 8 zastupitelů. Tomáš Vavroušek je z pracovních důvodů omluven. Starosta shledal 

zastupitelstvo jako usnášeníschopné dle §92 odst. 9 zákona o obcích.  

Ze zasedání zastupitelstva je pořizován zvukový záznam. 

Začátek 19:36 hod. 

 

Bod 2 – Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Starosta D. Drahoš: „Navrhuji jako zapisovatele pana Adama Drahoše, ověřovatele zápisu pana 

Milana Chalupníka a pana Jaroslava Kunce.“ 

Návrh usnesení č. 46/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje ověřovatele zápisu pana Jaroslava Kunce a pana Milana 
Chalupníka. 
 
Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 46/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 3 – Schválení programu 

Starosta D. Drahoš: „Navrhuji rozšíření programu o bod č. 12 – Žádost o dotaci z Dotačního 

programu DT 117d8210E – Rekonstrukce a přestavba veřejných budov. Ostatní body se 

posunou.“ 

Návrh usnesení č. 47/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje rozšíření programu o bod č. 12 – Žádost o dotaci 

z Dotačního programu DT 117d8210E – Rekonstrukce a přestavba veřejných budov. Ostatní 

body se posunou. 

Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 47/2023 bylo schváleno. 

 

 

Program:  

1) Zahájení 

2) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

3) Schválení programu 

4) Kontrola plnění usnesení 



5) Darovací smlouvy - Koncerty u jezu 

6) Vybavení školní kuchyně 

7) Příspěvek obci Brzkov na varhany 

8) Pořízení radaru a dopravního zrcadla 

9) Nákup čerpadla do čerpací stanice splaškové kanalizace 

10) Rozpočtové opatření č. 6/2023 

11) Rozpočtové opatření č. 7/2023 

12) Žádost o dotaci z Dotačního programu DT 117d8210E – Rekonstrukce a 

přestavba veřejných budov 

13) Informace z činnosti úřadu 

14) Rozprava členů zastupitelstva 

15) Závěr 

 

 

 
 

Návrh usnesení č. 48/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje rozšířený program zasedání. Viz příloha zápisu č. 2 

Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 48/2023 bylo schváleno 
 

Bod 4 – Kontrola plnění usnesení 

Starosta D. Drahoš: „Po delší době jsem připravil materiál k plnění usnesení. U každého 

usnesení je poznámka, zda je splněno, případně jak se plní. Ale vesměs se nám daří usnesení 

rychle plnit. Tento materiál bude přílohou zápisu č. 3“  

 

Návrh usnesení č. 49/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z minulých zasedání. Viz. 
příloha zápisu č. 3 
Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 49/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 5 – Darovací smlouvy – koncerty u jezu. 

Starosta D. Drahoš: „V tomto bodě budeme schvalovat Darovací smlouvy s partnery, kteří nám 

slíbili přispět na benefiční koncerty u jezu. Posílal jsem Vám i tabulku, kde jsou uvedeny tyto 

firmy a částky. Celkově se jedná o částku 130 000,- Kč. Předpokládané náklady na koncerty 

jsou 160 000,- Kč.“  

 

Návrh usnesení č. 50/2023 



Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje Darovací smlouvu s EKO – KOBA, s.r.o. viz příloha zápisu 

č. 4. 

Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 50/2023 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. 51/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje Darovací smlouvu s RENOL CZ, s.r.o. viz příloha zápisu 

č. 5. 

Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 51/2023 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. 52/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje Darovací smlouvu s ISOPARTS s.r.o. viz příloha zápisu č. 

6. 

Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 52/2023 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. 53/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje Darovací smlouvu s IP IZOLACE POLNÁ, s.r.o. viz příloha 

zápisu č. 7. 

Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 53/2023 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. 54/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje Darovací smlouvu s Lesní družstvo Polná, družstvo viz 

příloha zápisu č. 8. 

Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 54/2023 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. 55/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje Darovací smlouvu s IZOLACE SLAVÍK MIROSLAV, viz 

příloha zápisu č. 9. 

Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 55/2023 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. 56/2023 



Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje Darovací smlouvu s INVENTIA TECHNOLOGIES, s.r.o. viz 

příloha zápisu č. 10. 

Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 56/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 6 – Vybavení školní kuchyně 

Starosta D. Drahoš: „Nyní máme před sebou zadávací dokumentaci pro poptávkové řízení 

na vybavení školní kuchyně a jídelny. Bavíme se o tom již delší dobu.“ 

 

Návrh usnesení č. 57/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje Zadávací dokumentaci pro poptávkové řízení akce 

Rekonstrukce školní kuchyně MŠ a ZŠ Věžnice. Viz. příloha zápisu č. 11. 
Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 57/2023 bylo schváleno. 

 

Starosta D. Drahoš: „A ještě musíme schválit složení komise pro výběr dodavatele. Pan 

ředitel má zájem být v této komisi, dále já a pan místostarosta a navrhuji ještě pana Ing. 

Málka a pana Jaroslava Kunce. 

 

Návrh usnesení č. 58/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje Zadávací dokumentaci pro poptávkové řízení akce 

Rekonstrukce školní kuchyně MŠ a ZŠ Věžnice. Viz. příloha zápisu č. 12. 
Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 58/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 7 – Příspěvek obci Brzkov na varhany 

Starosta D. Drahoš: „Obec Brzkov nám v minulém roce přispěla částkou 5000,- Kč na obnovu 

kovárny. Navrhuji v rámci dobrých vztahů jim přispět stejnou částkou na transparentní účet 

na pořízení varhan do jejich kaple.“ 

 

Návrh usnesení č. 59/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje dar ve výši 5000,- obci Brzkov na varhany do kaple v 

obci. 
Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 



Usnesení č. 59/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 8 – Pořízení radaru a dopravního zrcadla 

Starosta D. Drahoš: „Jedním z požadavků obyvatel obce, kteří se zúčastnili veřejného fóra 

v říjnu loňského roku bylo pořízení radaru v blízkosti základní školy. Oslovil jsem dvě 

společnosti, aby nám podali cenovou nabídku na instalaci radaru a také ještě instalaci 

dopravního zrcadla na výjezd od čističky odpadních vod vč. zpracování potřebné 

dokumentace. Nabídky máme před sebou. Levnější je ta od firmy DOSIP SERVIS.“ 

 

Návrh usnesení č. 60/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje nákup dopravního značení od společnosti DOSIP SERVIS, 

s.r.o. za cenu 114 737,- Kč vč. DPH. Cenová nabídka je přílohou zápisu č. 12 

Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 60/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 9 – Nákup čerpadla do čerpací stanice splaškové kanalizace 

Starosta D. Drahoš: „Jak jsem Vás informoval, máme problémy s čerpadly na čerpací stanici 

kanalizace. Sehnal jsem cenovou nabídku od společnosti Lerison, která se tímto úplně 

nezabývá, ale dělá nám servis na Centrální čistírně. Když jsem Vám tuto nabídku poslal, nabídl 

se Jaroslav Kunc, že sežene nabídku na ta samá čerpadla od firmy Pumpa. Tuto nabídku máme 

také před sebou a je levnější.“ 

 

Návrh usnesení č. 61/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice souhlasí nákup 2ks čerpadel do čerpací stanice splaškové 

kanalizace od společnosti Pumpa a.s. za cenu 112 004,- Kč vč. DPH. Cenová nabídka je přílohou 

zápisu č. 13 
Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 61/2023 bylo schváleno. 

Bod 10 – Rozpočtové opatření č. 6/2023 

Starosta D. Drahoš: „Opět jsme museli udělat drobná rozpočtová opatření. Máme je před 

sebou.“ 

 

Návrh usnesení č. 62/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice bere na vědomí rozpočtové opatření č. 6/2023 viz. příloha zápisu č. 14 
Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 



Usnesení č. 62/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 11 – Rozpočtové opatření č. 7/2023 

Starosta D. Drahoš: „Teď máme před sebou návrh rozpočtového opatření č. 7/2023. To 

zohledňuje všechny věci, které jsme dnes schválili. Položky jsou všechny popsané.“ 

 

Návrh usnesení č. 63/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2023. viz příloha zápisu č. 15 

Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 63/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 12 – Žádost o dotaci z Dotačního programu DT 117d8210E – Rekonstrukce 

a přestavba veřejných budov 

Starosta D. Drahoš: „Měli jsme tu paní Vintrovou a konzultovali jsme současné dotační 

možnosti obce. Z jednání nám vyšlo, že bychom k již schválenému podání žádosti na 

rekonstrukci učebny MŠ přidali ještě opravu střechy, fasády a výměnu oken na obecním úřadu, 

když už jsme se pustili do rekonstrukce. Podle mě to stojí za pokus. Pokud by to vyšlo, měli 

bychom tuto budovu kompletně opravenou a mohli bychom se vrhnout na další obecní 

budovy. Paní Vintrová připravila cenovou nabídku na podání žádosti. Máme jí před sebou.“ 

 

Návrh usnesení č. 64/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice souhlasí s cenovou nabídkou na podání žádosti o dotaci z Dotačního 

programu DT 117d8210E – Rekonstrukce veřejných budov na akci „Stavební úpravy MŠ a OÚ Věžnice 

za cenu 35 000,- od dodavatele Karásková s.r.o., Boskovice. Cenová nabídka je přílohou zápisu č. 16 
Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 64/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 13 – Informace z činnosti úřadu 

Starosta D. Drahoš informoval zastupitele o průběhu valné hromady Lesního družstva a valné 

hromady Mikroregionu Polensko, o novinkách ohledně ložiska uranu, o přípravách na obecní 

slavnosti, o přetrvávajících problémech s vodovodem v dolní části, o nutnosti pořídit jednotku 

na odbourávání fosforu na čistírnu odpadních vod, o situaci kolem obchodu v dolní části. 

Místostarosta M. Chalupník informoval zastupitele o probíhajících stavbách. 

 

Návrh usnesení č. 65/2023 



Zastupitelstvo obce Věžnice bere na vědomí informace přednesené starostou a 

místostarostou obce. 

Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 65/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 11 – Rozprava členů zastupitelstva 

Zastupitelé hovořili o situaci kolem obchodu a Pošty Partner v dolní části obce, o hospodaření 

ZŠ a MŠ Věžnice a o možnosti příspěvku obce Brzkov na zařízení kuchyně ZŠ v případě, že by 

se vařilo i pro MŠ Brzkov. 

 

Bod 12 – Závěr  

Ve 21:40 hodin starosta jednání ukončil, poděkoval zastupitelům za účast a popřál jim hezký 

večer. 

 

 

Ověřili:                    

            Milan Chalupník   ……..……………………………… 

 

 

                                              Jaroslav Kunc    ……………………………………… 

               

 

starosta David Drahoš    ……………………………………… 


